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Van de voorzitter

CDA’er of niet?

Afgelopen jaar hebben 
we als CDA’ers ons steeds 
moeten verantwoorden. 

Na de Tweede Kamerverkiezingen werd 
er vaak de vraag gesteld of ik me nog 
wel verbonden voelde met het CDA. 
Hoorde je bij de partijprominent; bij de 
partijmastodont; bij de partijdissident of 
hoor je bij de rechtervleugel?
Iedereen had een mening over het CDA en 
er werd soms meer over ons dan dat er 
met ons werd gesproken. Toch heb ik het 
gevoel dat ik als CDA’er hier sterker door 
ben geworden. Door met partijgenoten en 
niet-CDA’ers de discussie te voeren bleef ik 
juist sterker geloven in de uitgangspunten 
van het CDA. Natuurlijk kunnen we niet 
ontkennen dat we het afgelopen jaar 
zowel op landelijk als regionaal gebied 
veel kiezers hebben verloren. Het zal 
veel moeite kosten het verloren geraakte 
terrein terug te winnen. Het is jammer 
dat we landelijk worden afgerekend op 
het gedrag van een coalitiegenoot. Door 
op een goede, correcte wijze met elkaar 
in discussie te gaan heb ik er vertrouwen 
in dat het CDA weer de weg naar boven 
zal vinden. 
Op gemeenteniveau hebben we een 
wethouder, die zijn portefeuille op een 
uitstekende wijze invult. De fractie en 
de commissieleden vertegenwoordigen 
het CDA prima in de raad en commissies. 
Namens het bestuur bedankt daarvoor. 
In deze tijd rondom het Kerstfeest is het een 
mooie tijd om in de nabijheid van je gezin, 
familie en vrienden terug te kijken op het 
afgelopen jaar. Ik hoop dat u ook de tijd 
vindt om vooruit te kijken en ook volgend 
jaar vanuit het christendemocratisch 
gedachtegoed inhoudt geeft aan uw leven 
en uw leefomgeving.

Léon Schaaf
Voorzitter CDA afdeling Hoorn

Namens het bestuur CDA Hoorn, 
Léon Schaaf, voorzitter 

I N H O U D

Hoorn

Nieuwsbrief  nr.5

Beste leden,

Kerst 2010. Tijd om te bezinnen, tijd om 
terug en vooruit te kijken. Voor velen 
ook een welkom ‘eilandje’ van rust en 
gezelligheid temidden van de drukte 
van werk of school. Het is jammer dat 
temidden van het geweld van glitters 
en kerstmannen niet alleen Sinterklaas 
soms wat ondersneeuwt, maar ook 
de echte boodschap van kerst. Steeds 
meer mensen weten oprecht niet wat 
ook alweer de achtergrond van het 
kerstfeest is, reden voor het ontstaan 
van websites als www.waaromkerst.
nl. Juist oud maar een van de meest 
waardevolle verhalen als het verhaal 
van kerst leent zich natuurlijk prima om 
via de nieuwe media te worden verteld. 
In ieder geval hopen velen dit 
jaar op een witte kerst, nadat we 
al een witte Sinterklaas hebben 
gehad. Als wethouder ben ik onder 
meer verantwoordelijk voor de 
gladheidbestrijding in Hoorn, een 
onderwerp waarover de tongen in 
de stad altijd snel loskomen. De 
verwachtingen bij veel mensen zijn 
hoger dan de gemeente redelijkerwijs 
kan waarmaken, wat onvermijdelijk 
tot teleurstellingen leidt. De gemeente 
strooit op routes die samen ruim 
250 kilometer lang zijn. Het gaat om 
doorgaande wegen en fietspaden, 
busroutes, stations, parkeerplaatsen 
bij o.a. winkelcentra en rond 
verzorgingshuizen. In de woonwijken 
komt de gemeente dus niet. Dit omdat 
hier de middelen niet voor zijn, maar 
ook omdat strooien hier minder effectief 
zou zijn doordat er minder verkeer is. 
Het zout wordt dan minder ‘ingereden’. 
De gemeente doet een beroep op 
alle inwoners om zelf de eigen stoep 
sneeuwvrij te houden. We zijn immers 
samen verantwoordelijk voor een veilige 
en leefbare stad.
De gemeente heeft in elk geval 
meer zout ingekocht dan vorig jaar, 

omdat toen tekorten 
ontstonden. Toen was 
er ook wel sprake van 
een winter met extreem 
veel gladheid. Of dat dit jaar ook weer 
het geval zal zijn weten we nog niet. In 
elk geval is de winter vroeg begonnen.
Op de website van de gemeente wordt 
precies uitgelegd waar de gemeente wel 
en niet strooit en kunt u zelfs de laatste 
strooiacties volgen via twitter en het 
weerbericht zien. 

2011 zal een jaar worden waarin de 
Hoornse politiek echte keuzes zal gaan 
maken. Er moet immers bezuinigd 
worden. Dat zal op een zorgvuldige en 
menselijke manier moeten gebeuren, 
maar dat het hier en daar pijn gaat 
doen staat vast. Dat vraagt om 
een politiek die niet wegloopt van 
verantwoordelijkheid, willen wij onze 
stad tenminste op een goede manier 
door de komende ‘magere jaren’ slepen. 
Het CDA zal er staan, daarvan ben ik 
overtuigd. 
Ik wens u mooie en gezegende 
kerstdagen en een goed en gezond 2011 
toe!

Michiel Pijl, wethouder

Michiel Pijl

Van onze 
wethouder:

Uitnodiging nieuwjaarsreceptie 3 januari 2011
Geachte leden,  
Dit nieuwe jaar heeft de gemeenteraad gekozen voor een  
gezamelijke nieuwjaarsreceptie in de foyer van de  
Parkschouwburg, Westerdijk 4 in Hoorn. 
U bent van harte welkom op 3 januari van 19.30 tot 21.30 uur.
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Beste CDA-leden,

Zoals u ongetwijfeld hebt gehoord 
en/of gelezen gaat het kabinet 18 
miljard bezuinigen. Op termijn heeft 
dit ook voor Hoorn consequenties, 
bovendien wil het nieuwe college van 
burgemeester en wethouders, waarvan 
uw CDA deel uitmaakt, nieuw beleid 
ontwikkelen. Daarom stelt het college 
voor om tot 2015 achttien miljoen euro 
te bezuinigen en om te buigen op de 
gemeentelijke uitgaven. U begrijpt: dan 
heb je wat te bespreken!

Maar de beschouwingen begonnen met 
een geheel ander thema: Veiligheid. En 
dat is gelet op recente voorvallen zeker 
niet vreemd te noemen.

Namens het CDA sprak ik onder meer de 
volgende tekst uit.

“Meneer de voorzitter, we willen eerst 
beginnen met de actualiteit en dat 
is dat er in onze stad op dit moment 
sprake is van onveiligheidsgevoelens. 
De laatste tijd hebben er overvallen 
plaatsgevonden of pogingen daartoe, 
in de openbare ruimte vonden 
berovingen plaats of werd een persoon 
geïntimideerd een eigendom af te 
geven. Voor mensen die het slachtoffer 
worden van dergelijk hufterig gedrag 
betekent dit vaak dat zij moeten leren 
omgaan met een trauma. De impact 
ervan is groot. Dit moet de overheid en 
dus ook de politie extra motiveren om 
alles in het werk te stellen om de daders 
of dadergroep van de straat te vegen. 
Graag horen wij van de burgemeester 
wat de politie daadwerkelijk onderneemt 
om aan deze golf van incidenten een 
einde te maken.

Daarnaast hebben we ook te maken met 

negatieve beeldvorming. Sommigen 
menen dat als het donker is je bepaalde 
wandel- of fietsroutes niet meer kunt 
gebruiken. Het CDA wil aan deze 
beeldvorming niet meedoen, maar we 
kunnen er niet om heen. In dit verband 
moet ook opgemerkt worden dat ook de 
politie zelf via internet driftig meedoet 
om dit beeld te bevestigen. Ook de 
politie moet leren omgaan met Twitter.

Voorzitter, daarnaast hebben we 
begrepen dat onze burgemeester slecht 
heeft geslapen van woorden die aan 
de commotie zijn gewijd. Graag horen 
wij van de burgemeester hoe hij hier 
tegenaan kijkt en hoe hij denkt de 
beeldvorming te kunnen bijstellen.

Voorzitter, het CDA is voorstander van 
een goed beleid op het gebied van 
veiligheid, sociale veiligheid, toezicht 
en handhaving. Wat dat betreft had 
het college deze prioriteit kunnen 
aanduiden als prioriteit 1.

Mensen moeten zich veilig kunnen 
voelen, in huis en in de openbare 
ruimte. De aanpak van huiselijk geweld 
is daar een goed voorbeeld van. 

Waardoor voel je je veilig in de 
openbare ruimte? Wij denken niet 
alleen door hoe je wordt bejegend 
door anderen, door toezichthouders, 
door de gemeente, maar ook door een 
goed onderhouden openbare ruimte. 
Is deze schoon, heel en veilig? Worden 
de muren die waren beklad met leuzen 
e.d. meteen schoongemaakt? Is er 
geen sprake van verloedering? Wordt 
het gras op tijd gemaaid of is deze 
vier kontjes hoog? Wordt er op tijd 
gebaggerd en waar laten we de bagger 
opdrogen? Hoe zien de oevers eruit? 
Rijden we over een weg of over een 
wasbord?

Als CDA blijven we stellen dat we 
datgene wat goed is ook goed moeten 
houden. Dat is je eerste winst als je 
het hebt over deze prioriteit. Daarom 
hebben wij met grote instemming in 
deze begroting gelezen dat uw college 
het onderhoud van de openbare 
ruimte op minstens hetzelfde niveau 
wil houden als deze nu is. Dit geeft de 
burger moed! Wij houden als CDA met 
uw college graag de vinger aan de pols 
op dit beleidsterrein. 

Voor wat betreft het toezicht en 
de handhaving zijn we in Hoorn op 
de goede weg. Stadstoezicht is in 
toenemende mate zichtbaar aanwezig 
en treedt op als het nodig is. Ik heb 
daar gisteren weer een goed voorbeeld 
van gezien: professioneel repressief 
optreden waarbij de toezichthouder met 
een vlotte babbel en met uitstraling van 

gezag optrad. Goede communicatieve 
vaardigheden zijn nodig om dit werk 
goed te kunnen doen en als men dan 
ook nog het postuur mee heeft kan 
er probleemloos worden opgetreden. 

Eventueel toepassing van geweld 
– als het niet anders kan - is aan de 
politie. Bij repressief optreden hoort 
dat mensen het schitterend vinden als 
ze zien dat toezichthouders optreden 
tegen anderen en dat het als belachelijk 
en onredelijk wordt ervaren als men 
zelf de rekening gepresenteerd krijgen. 
Aan ons als plaatselijke overheid is 
het om de medewerkers te steunen 
en zoveel als mogelijk te bevorderen 
dat zij met respect worden bejegend. 
Het CDA heeft groot respect voor onze 
toezichthouders.

Gelet op het coalitieakkoord mogen 
wij een versterking van het toezicht 
verwachten. Wij denken dat het goed is 
als het college nog eens kenbaar maakt 
wat de plannen zijn voor Stadstoezicht 
en nodigen de wethouder daartoe uit.

Wij horen en ervaren dat mensen, 
zeker ouderen, steeds meer moeite 
krijgen met veilig pinnen. Het wordt als 
fysiek en sociaal onveilig ervaren om 
te pinnen in de openbare ruimte. Wie 
kijkt er met je mee, wat doet die man 
of vrouw zo dicht bij me? In De Pijp in 
Amsterdam denkt men hiervoor een 
oplossing te hebben gevonden. Daar is 
de gemeente, de banken en de politie 
in juli met een project gestart onder 

de naam safety spot. Dit is een 
gele halve cirkel op de stoep voor 
een geldautomaat, waardoor de 
veiligheid van de pinner is vergroot. 
Hij biedt naast een fysieke grens, 

Van de 
fractievoorzitter:
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maar daar is het nu veel te vroeg voor. 
Wat we weten is dat er flink bezuinigd 
moet worden en dat het college ook wil 
ombuigen om nieuw beleid mogelijk 
te maken. Veel is nog ongewis, zo 
hebben we nog geen weet van de 
inhoud van de septembercirculaire van 
de regering 2011 en 2012, om maar es 
wat te noemen. Met andere woorden: 
alles heeft zijn tijd, wij wachten de 
voorstellen van het college af. De 
boeiende discussies en debatten zullen 
volgend jaar losbarsten. 

Als CDA willen we ook dat sociale 
voorzieningen zoals armoedebeleid 
duurzaam houdbaar zijn, dus 
een afdoende niveau van sociale 
voorzieningen maar ook dat we ervoor 
zorgen dat de kosten niet uit de 
klauwen lopen. Dat betekent aan de 
ene kant dus financieel realisme, maar 
ook dat je fraudeurs en mensen die hun 
gemeentelijke belastingen niet betalen 

achter de broek zit. Wij hebben gelezen 
dat andere gemeenten hier strenger in 
worden. Wordt hier ook in Hoorn naar 
gekeken?

Als we spreken over goed houden wat 
we hebben denken we ook aan sociale 
voorzieningen, zoals armoedebeleid.  
Het moge duidelijk zijn dat het CDA een 
extra bril zal opzetten als er voorstellen 
op tafel komen die moeilijk zijn voor de 
financieel zwakste inwoners, wat het 
betekent voor onze ouderen en wat de 
optelsom van al die voorstellen is.

Bij de uitvoering van de ombuigingen 
willen wij niet geconfronteerd 
worden met de effecten bij eerdere 
bezuinigingen. We denken dan aan de 
eigenmachtige sluiting van de bieb in de 
Grote Waal door het bibliotheekbestuur. 
Wij vragen het college om attent hierop 
te zijn en goed te communiceren met 
het culturele veld. 

Wij willen ook kritisch kijken naar 
het buiten de deur organiseren en 
beheren van zaken. Het college 
bekijkt of de nieuwe begraafplaats 
zo opgezet kan worden, maar voeren 

waardoor anderen op afstand blijven, 
ook sociale controle door de opvallende 
kleur. Daarvoor blijven criminelen 
volgens de politie op 
afstand. De safety spot 
– er was kennelijk geen 
Nederlands woord voor 
te vinden – moet, zo 
denken de betrokken 
partijen, leiden tot 
bewustwording en 
gedragsverandering 
van gebruikers van 
geldautomaten. De halve 
cirkel is nu ingevoerd op 
elf plekken. Mocht de 
proef, die tot eind van dit 
jaar duurt, een succes 
zijn dan wordt de safety 
spot regionaal en mogelijk zelfs landelijk 
ingezet. Onderzoek heeft uitgewezen 
dat een schone, overzichtelijke 
omgeving de veiligheid bevordert, aldus 
de initiatiefnemers. Daardoor is ook 
extra aandacht voor het schoonhouden 
en onderhouden van de openbare 
ruimte rondom de geldautomaat. De 
reclassering draagt daar zorg voor. 
Voorzitter, het CDA stelt voor om dit 
zo spoedig mogelijk ook in Hoorn in te 
voeren als de proef succesvol is. Graag 
een reactie van het college.

Over de ombuigingsoperatie 
hebben we vorige week 
dinsdag in de commissie 
gesproken. Wij volstaan 
nu met te stellen dat wij 
instemmen met de generieke 
korting van 5% en dat wij de 
voorstellen van het college, 
voortvloeiend uit het 
voorliggende raadsvoorstel, 
te zijner tijd zullen bespreken 
en beoordelen. We weten 
dat er fracties zijn die nu 
reeds het voornemen tot 
ombuigingen zouden willen 
blokkeren of beperken, 

wij dan nog de regie? Zijn wij dan 
nog baas binnen deze kerntaak? Als 
we naar de ijsbaan kijken vragen we 
ons af of we die weg uiteindelijk op 
moeten gaan. Menigeen weet nog 
dat onze ijsbaan niet is gebouwd voor 
grote kampioenschappen. Daarvoor 
is De Westfries niet geschikt en 
hebben we bijv. ook onvoldoende 
parkeerfaciliteiten. En hoe houden we 
de vinger aan de pols als het gaat om 
overlast? En als we bevroren water 
buitenshuis kunnen later beheren 
dan kan het misschien ook met water. 
Dat zal iemand in dit huis vast al 
hebben overwogen. Of hebben we nog 
voldoende vertrouwen in vrijwilligers 
die nu het bestuur vormen van de 
zwembaden. In ieder geval is het nodig 
dat wij de regie kunnen blijven voeren 
opdat op korte of langere termijn wordt 
voorkomen dat een zwembad wordt 
gesloten.

Van een andere orde, maar wel volgens 
eenzelfde principe wordt er gewerkt aan 
een overeenkomst die kan leiden tot 
doordecentralisatie in het voortgezet 
onderwijs. Naar onze opvatting kan dit 
alleen plaatsvinden als ook dan wordt 
voldaan aan de door de raad gestelde 
kaders.

Voorzitter, ik sprak zojuist over de 
begraafplaats. Wij hebben begrepen dat 
onze wens om de kleine begraafplaats 
achter de Dorpskerk te Zwaag in 
bescheiden mate uit te breiden nog niet 
in vervulling kan gaan omdat u nu inzet 
op de nieuwe begraafplaats in Blokker.

In dat geval kan er misschien achter 
de Dorpskerk in zuidelijke richting een 
wandelpad aangelegd worden om 
zo een leuk rondje te kunnen maken 
richting het MAK. Zo worden beide 
dorpen met elkaar verbonden. Wij 
denken aan een eenvoudig schelpenpad. 
Graag een reactie van het college.
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En nu we het toch over de dorpen 
hebben memoreren we de gisteravond 
uitgesproken zorgen over het 
sluipverkeer op de linten en de overlast 
die dit oplevert voor de bewoners en 
het langzame verkeer. Wij denken aan 
het weren van zware vrachtwagens met 
uitzondering van bestemmingsverkeer 
danwel een geslotenverklaring voor het 
doorgaande verkeer tijdens de spits. Wij 
dienen hiervoor een motie in.

Over de financiële risico’s die de 
gemeente loopt worden wij op korte 
termijn graag bijgepraat.

Wij hopen deze keer voor het laatst de 
hoop uit te spreken dat de flutbrug over 
het spoor dit jaar van de CDA-actielijst 
afgevoerd kan worden omdat hij nu 
eindelijk wordt opgewaardeerd tot een 

brug waarover ook mensen met een 
fysieke beperking de overkant kunnen 
halen en waarvoor we ons niet meer 
hoeven te schamen.

In het door uw college ingezette 
alcoholmatigingsbeleid voor de 
jeugd moet wat het CDA betreft 
ook ruime aandacht zijn voor de 
drugsproblematiek. Graag worden 
we binnenkort geïnformeerd over de 
voortgang van dit project.

In het coalitieakkoord staat dat we met 
prioriteit een bewaakte fietsenstalling 
gaan realiseren in de Kersenboogerd. 
Wij willen graag weten hoe het college 
dit wil organiseren.

Het CDA heeft eerder voorgesteld om 
een belastingadviseur aan te stellen 
voor minima. Dit heeft zich in andere 
gemeenten reeds bewezen als een 
slimme vorm van armoedebeleid 
aangezien hij meer geld voor minima 
verdient dan hij zelf kost. College, hoe 
ver bent u met de uitvoering?

Met name onder ouderen komt het 
voor dat men grote moeite heeft 
met allerlei regels en het invullen 
van aanvraagformulieren e.d. Als we 
spreken over terugdringing van regels 
is het ook goed om oog te hebben voor 
eenvoudig invulbare formulieren. Voor 
deze doelgroep geldt nog vaak dat 
digitalisering niet de oplossing is. Graag 
uw aandacht hiervoor. Wij juichen het 
toe als binnen de Maatschappelijke 
stage jongeren ingezet worden om 
digibete ouderen op weg te helpen met 
de nieuwe media.

De ledenvergadering 22 november j.l. in De Huesmolen was 
weer gezellig druk. De opkomst was niet veel anders dan de 
afgelopen keren, wat ons toch weer de hoop geeft dat het 
CDA Hoorn nog steeds een gezonde  en naar de toekomst 
kijkende partij is die zich door tegenslagen zoals de afgelo-
pen gemeenteraadsverkiezingen zeker niet uit het veld laat 
slaan.
Tijdens de vorige bijzondere ledenvergadering van het CDA 
Hoorn maandag 4 oktober j.l. heeft het bestuur Phil van Dijk 
gevraagd het bestuur te komen versterken. Dit omdat Niels 
Bronneberg het bestuur heeft verlaten. Op de ledenvergade-

Ledenvergadering 22 november CDA Hoorn
ring 22 november j.l. hebben 
de leden unaniem ingestemd 
met de toetreding van Phil tot 
het bestuur.
Wethouder Michiel Pijl gaf 
in zijn betoog aan dat er een  
prima samenwerking is binnen 
het college en gaf uitleg over 
de verschillende beleidsterrei-
nen binnen zijn portefeuille. 

Het CDA zal bewaken dat er in nota’s 
voldoende aandacht wordt geschonken 
aan ouderen. Als dit onvoldoende is zal 
het CDA zich inzetten voor een aparte 
Nota Ouderenbeleid. 

Op parkeerplaatsen in de binnenstad en 
in parkeergarages dreigt een tekort aan 
wat we voor de duidelijkheid invalide 
parkeerplaatsen noemen. Het aantal 
mensen die daarvan gebruik moet 
maken neemt naar onze stellige indruk 
toe, terwijl er een tekort is op met 
name de drukke uren. Hiervoor zouden 
meer parkeerplaatsen moeten worden 
voorzien van een bord. Graag een 
reactie van het college.

Tot besluit wensen wij het college en 
de organisatie veel succes voor het 
komende jaar.

Voorzitter, wij zouden nog meer 
aandachtspunten willen noemen, maar 
onze 15 minuten zijn op, dus zullen 
we u hierover op een andere wijze 
informeren. U hoort nog van ons!”

Met vriendelijke groet, 

Johan van der Tuin
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Het jaar 2010 zit er al weer bijna op. 
Zelfs in de politieke wereld gaat de 
tijd snel, misschien zelfs wel sneller. 
Al heeft politiek juist de naam 
ontzettend traag te zijn…

De raad heeft de begroting voor 
2011 vastgesteld en kan zich vinden 
in de ombuigingvoornemens van 
het college. Te zijner tijd zullen we 
alle voorstellen op hun merites 
beoordelen.

Het college prefereert de term 
ombuigingen, de oppositie 
spreekt, zo vaak als zij kunnen, 
van bezuinigingen. Het mooie 
is natuurlijk dat ze beiden gelijk 
hebben. 

We gaan andere keuzes maken 
dan de raad vorige periodes heeft 
gedaan. Er gaat voor zo’n 10% 
‘omgebogen’ worden, dit betekent 
dat er aan bepaalde zaken minder of 
geen geld meer wordt besteed. Dit 
zijn moeilijke keuzes, maar ze komen 
eraan en gaan voor een langere tijd 
gelden.

Veel mensen hebben het idee 
dat we langzaam maar zeker 
uit de crisisdip kruipen. Dat is 
waarschijnlijk ook wel zo, maar er 
zijn grote investeringen gedaan om 
dit te bewerkstelligen. Een regering 
kan ook maar een keer haar geld 
uitgeven en zal dus op veel fronten 
moeten gaan bezuinigen, zo ook op 
de geldstroom naar gemeentes. We 
zullen een pas op de plaats moeten 
maken en in sommige gevallen 
ook een stapje terug moeten doen. 
Iedere inwoner van Hoorn, Blokker 
en Zwaag zal er mee worden 
geconfronteerd.

Wie het over Blokker en Zwaag 
heeft, heeft het ook over ‘de linten’. 
Bij de algemene beschouwingen 
heeft het CDA, bij monde van onze 
fractievoorzitter Johan van der Tuin, 
aangedrongen op maatregelen 
wat betreft de verkeersdruk(te) 
op de dorpslinten. We hebben het 
college opdracht gegeven om te 
zorgen dat verkeer, dat de linten als 
doorgaand verkeer route gebruikt, 

voortaan een andere weg moet 
gaan. Het vele vrachtverkeer moet 
de linten zeker gaan mijden. Dit 
proces gaan we nauwlettend volgen. 

Ook heeft het CDA  het idee 
gelanceerd om een wandelpad aan 
te leggen achter de protestante 
dorpskerk in Zwaag. De fruittuin 
van Mak is ooit door de gemeente 
aangekocht voor eventuele 
uitbreiding van het sportcomplex 
van S.V. Westfriezen. Dit gebied is 
eigenlijk, voor zover bekend, nooit 
ontwikkeld. Het lijkt ons uitermate 
geschikt om, zolang er van een 
uitbreiding van de begraafplaats 
geen sprake is, dit gebied 
groenbestemming te laten en er een 
mooi wandelpad in aan te leggen. 
Zoveel groen hebben we nou ook 
weer niet in Zwaag en al wandelend 
kom je terecht in het mooie groen 
van de Blokweer in Blokker.

Beste CDA-ers, zoals u kunt lezen zijn 
we hard bezig om er het beste uit te 
halen, daar hebben we deze periode 
ook een goed team voor.

Blijf ons steunen en laat alstublieft 
zoveel mogelijk van u horen, daar 
kunnen we wat mee!

Groet, Raadslid Bernd Laan, 
CDA-Hoorn

 

Bernd Laan: Je bent raadslid en dan...
Bezuinigen en plannen maken

Beste CDA leden,

De afgelopen tijd is 
er , sinds ik weer tot 
mijn grote blijdschap 
in de raad zitting 
heb kunnen nemen 
het een en ander 

gebeurd. Ik heb de “zachte sector” zoals 
dat heet op me genomen en ben daar 
met veel enthousiasme mee bezig. Dit 
houd in dat de WMO, ouderenbeleid, 
jeugd en gezin en het armoedebeleid 
mijn volle aandacht heeft. Samen met 
de fractie hebben we werkbezoeken 
afgelegd, dat willen we voortzetten in 
de komende jaren en zijn, waar moge-
lijk, bij wijk-overleggen aanwezig. Ik 
wil samen met de fractie meer op de 
werkvloer komen in het nieuwe jaar 
zoals dat heet. Het Centrum Jeugd en 

Gezin begint vorm te krijgen en binnen 
niet al te lange tijd gaat het CJG starten, 
de directie van het gezondheidcentrum 
is erg blij met de steun die ze hebben 
gekregen van onze fractie met name 
van Anja, Marjan en mijn persoontje en 
er veel aandacht aan is besteed.
We weten allemaal dat het CDA even 
in een dal is gekomen maar ik weet 
zeker dat we er sterker uitkomen, we 
blijven er aan werken, niet alleen voor 
de verkiezingen maar aan alles wat de 
komende jaren op ons pad komt. Heeft 
u ideeën, vragen of wat dan ook wij zijn 
er voor u.
Als laatste wil ik u allen een gezegend 
kerstfeest toewensen en een goed en 
hopelijk gezond 2011.             

Met een lieve CDA groet,

Leny Molema. Raadslid CDA Hoorn.

De verspreiding van deze 
nieuwsbrief wordt verzorgd 

door: 
Ans van Leeuwen, 

Dorpsstraat 252, 1689 GK  Zwaag.
Tel. 0229 - 261252 

familievanleeuwen@planet.nl
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colofon

het bestuur
Voorzitter: Léon Schaaf
Houtzaagmolen 90, 1622 HJ Hoorn, Tel. 0229 - 218302
E-mail: l.schaaf@ziggo.nl
Secretaris:  Jos Baas
Grutto 59, 1628 BK Hoorn, Tel. 0229 - 245765
E-mail: info@josbaas.nl
Penningmeester:  Syberen de Jong
Dubloem 114, 1628 RW Hoorn, tel. 0229 - 233270
E-mail: s.j.dejong@ziggo.nl
Bestuurslid:  Ben Bontan
Opkamer 3, 1689 DE Zwaag, Tel. 0229 - 217282
E-mail: benbontan@planet.nl

De Fractie
Johan van der Tuin: Fractievoorzitter
Kaarder 98, 1625 TN Hoorn, 0229 - 242110
E-mail: j.vd.tuin@hoorn.nl
Fractielid:  Bernd Laan
Dorpsstraat 158, 1689 GG Zwaag, Tel. 0229 - 246438
E-mail: b.laan@hoorn.nl
Fractielid:  Leny Molema
Leonard Bernsteinhof 41, 1628 TT Hoorn.
Tel. 0229 - 296128
E-mail: l.molema@hoorn.nl
commissielid:
Anja Eskes, Bangert 31, 1689 CL Zwaag. 
Tel. 0229 - 262450
E-mail: anjaeskes@hotmail.com
commissielid:
Luc Grooteman, Ramen 17, 1621 EK Hoorn.
Tel. 0650634365 
E-mail: luc.grooteman@hotmail.com
commissielid:
Ben Bontan, Opkamer 3, 1689 DE Zwaag. 
Tel. 0229 - 217282
E-mail: benbontan@planet.nl

Wethouder
Michiel Pijl
Pergola 122, 1628 LX Hoorn, 
Tel. 0229 - 252210 (overdag) of 0229 - 247363 (’s avonds)
E-mail: m.pijl@hoorn.nl

Redactie
Ben Bontan
Opkamer 3, 1689 DE Zwaag, Tel. 0229 - 217282
E-mail: benbontan@planet.nl

Deze CDA nieuwsbrief is een uitgave van het CDA Hoorn.
Deze uitgave wordt vier keer per jaar verspreid naar alle 
leden en andere belangstellenden.
Leden ontvangen de nieuwsbrief gratis.
Kijk ook op www.cda-hoorn.nl, www.cda.nl of cdanh.nl

www.cdahoorn.nl

Word lid van het 
CDA Hoorn..!

CDA Hoorn

Johan van der Tuin, 
Fractievoorzitter

Bernd Laan, Fractielid

Leny Molema, Fractielid

Michiel Pijl, Wethouder

Bent u geïnteresseerd in wat er om u heen 
gebeurt? Twijfel dan niet langer; de politiek 
is iets voor u. 
Wij zijn een vereniging voor mensen zoals u. 
Mensen die graag meedenken over de toe-
komst. Als lid steunt u de christendemocratie 
en kunt u actief meewerken om deze in stand 
te houden. 
U bent dan betrokken bij de dagelijkse gang 
van zaken in de partij. Elk CDA-lid heeft 
spreek- en stemrecht in de gemeentelijke 
afdeling, de provinciale afdeling en tijdens 
het landelijk Partijcongres. U kunt dus over 
alle onderwerpen die in stemming komen 
meebeslissen.
Elk CDA-lid kan zich namens het CDA ver-
kiesbaar stellen voor de gemeenteraad, de 
Provinciale Staten, Eerste en Tweede Kamer 
en het Europees Parlement. 
Uiteraard hanteert het CDA een selectiepro-
cedure om de meest geschikte kandidaten te 
selecteren. 
Met uw kennis kunt u een belangrijke bij-
drage leveren aan het denken over en werken 
aan de toekomst van onze gemeente.

Voor € 12,- per kwartaal bent u lid van het 
CDA. U kunt ook kiezen voor een proeflid-
maatschap om eerst kennis te maken met het 
CDA voor slechts € 19,95. 

Vul de bon hieronder in en stuur hem op naar:
cDa, antwoordnummer 1700, 2501 WB  
Den haag (postzegel niet nodig!)

Aanmelden via het internet kan natuurlijk 
ook: www.cda.nl/lidworden

Hoorn

Geachte lezers,
Vanwege de hoge kosten voor het drukken van de nieuws-
brief zullen ook wij moeten kiezen voor het alleen digitaal 
verspreiden van deze nieuwsbrief. Alleen voor diegenen 
die niet de beschikking hebben over een computer zal nog 
een “papieren versie” worden uitgebracht. Geeft u dus 
vooral uw emailadres op, dan krijgt u deze nieuwsbrief 
per mail toegezonden. Graag even een mailtje naar de 
redactie benbontan@planet.nl
Op www.cda-hoorn.nl kunt u de nieuwsbrief in PDF for-
maat ook downloaden. 

Hoorn

Als u klachten heeft over uw woonomgeving, bij-
voorbeeld over zwerfvuil, straatverlichting of een 
kapotte stoep, dan kunt u bellen met de Buitenlijn 

van de gemeente Hoorn. 
Dat kan op telefoonnummer 252555. 

Uiteraard kunt u ook altijd de fractieleden van het 
CDA benaderen.


